

Veranstaltungen – Montag, 21. März

What's on ... Monday, 21 March

Musik

Blues Night

Ort: Versus Musikkneipe,
Kyffhäuser Str. 2
Zeit: 19 Uhr

White Lies

Ort: Live Music Hall, Lichtstraße 30
Zeit: 20 Uhr
Web: www.livemusichall.de

zeitiges Programm aufgenommen.
Kartenvorbestellung: 0221 131604
(16 €, ermäßigt 10 €).

Sonstiges

Neptunbad

Ort: Neptunplatz 1
Öffnungszeiten: 9–24 Uhr
Web: www.neptunbad.de

beleben Körper und Geist und bringen
verlorene Energien wieder zurück. ◀

Music

Blues Night

Location: Versus Musikkneipe,
Kyffhäuser Str. 2
Time: 7 p.m.
Web: www.vskoeln.de

White Lies

Location: Live Music Hall,
Lichtstraße 30
Time: 8 p.m.
Web: www.livemusichall.de

This Monday, the British band White Lies will perform at the Live Music Hall in Cologne. Far from being an insider's tip anymore, the band has shortly gained a truthful fan base among German music lovers. Attendees can look forward to a unique experience only comparable to a 'The Cure' concert. Tickets are available at the box office starting from 28,50 €. Entry to the concert is at 7 p.m.

Theatre

"Physicians" by Friedrich Dürrenmatt

Location: Horizont Theater
Time: 8 p.m.
Web: www.horizont-theater.de

Three insane physicians and three dead nurses at the respectable sanatorium of Dr. Margarete von Zahn. A female commissioner who does not understand what is going on. Who is insane, who is a genius and who is both? Everything is relative. That is the initial situation in the black comedy "The Physicians" by Friedrich Dürrenmatt. The Horizont Theater near the Ebertplatz north of the Cathedral is currently playing the classic which first premiered in 1962. Tickets starting at 10 € are available through the telephone hotline 0221 131604.



Klischeehaft britisch und gleichzeitig doch so besonders: Die White Lies aus Chiswick kommen nach Köln in die Live Music Hall, Lichtstraße 30. Mittlerweile auch hierzulande kein Geheimtipp mehr, hat sich die Band eine treue Fangemeinde erspielt. Die Konzertbesucher erwartet eine Atmosphäre wie bei einem The Cure-Konzert, ein Editors-gleicher Sound und eine energiegeladene Bühnenshow. Tickets sind im Kartenvorverkauf (ab 28,50 €) und an der Abendkasse erhältlich. Der Einlass erfolgt ab 19 Uhr.

Mitten im Herzen von Köln gelegen, ist das Neptunbad ein wunderbarer Ort der Ruhe und Kraft. Ein historisches Kleinod, das auf 5.000 m² alles bietet, um Körper und Seele in Einklang zu bringen. Die wunderschöne historische und moderne asiatisch-japanische Wellnesslandschaft ist eine einzigartige Reise in die Welt der Sinne. Sechs Saunen, Sento-Pool, Onsen-Bäder, meditativer Unterwassermusikpool, Hamambereich und der exklusive Massagebereich laden zum Entschleunigen und Genießen ein. Der großzügige Fitnessbereich ist in der wunderschönen 13 m hohen Kuppelhalle gelegen. Das individuelle Training an Geräten der neuesten Generation und das attraktive Kursprogramm

Theater

„Die Physiker“ (Dürrenmatt)

Ort: Horizont Theater
Zeit: 20 Uhr
Web: www.horizont-theater.de

Drei verrückte Physiker und drei tote Krankenschwestern im ehrenwerten Sanatorium von Dr. Margarete von Zahn. Eine Kommissarin versteht die Welt nicht mehr: Wer ist wahnsinnig, wer genial, wer beides? Alles scheint relativ. Und dabei schwebt die „Weltformel“, der Schlüssel zur Erklärung aller Geheimnisse des Universums, im Raum. Dies ist die Grundsituation von Friedrich Dürrenmatts schwarzer Komödie „Die Physiker“. Das Kölner Horizont-Theater hat den 1962 uraufgeführten Klassiker in sein der-



Miscellaneous

Neptun bath house

Location: Neptunplatz 1
Opening times: 9 a.m. – 12 p.m.
Web: www.neptunbad.de

Located in the heart of Cologne, the Neptunbad is a place of tranquility and for restoring physical and mind energy. The historical bath house accommodates six saunas, a Sento pool, an Onsen bath, an underwater music pool for meditation, as well as an Hamam and Massage area on 5,000 sqm. Furthermore, a spacious gym is located under the 13 metres high dome. ◀

* Photo: www.neptunbad.de



at the
IDS Speakers' Corner
in Hall 3.1 (lower level)





TUESDAY, MARCH 22 • TODAY'S PROGRAMME

10.30 A.M. MAKING LASER TECHNOLOGY AFFORDABLE FOR THE ENTIRE WORLD
 **MR. ALAN MILLER**
AMD LASERS

11.30 A.M. FROM SCANORA SPIRAL TOMOGRAPHY TO SCANORA 3D CBCT IMAGING
 **JÖRG MUDRAK**
SOREDEX

13.30 P.M. DENTALBIOPOLE - THE FIRST EUROPEAN PRIVATE CLUSTER IN DENTAL IMPLANTOLOGY
 **LEILA BORSALI**
DRIVE IMPLANTS

15.30 P.M. THE POWER OF CONE BEAM TECHNOLOGY
 **DR. DAN MCEOWEN**
PREXION



BECOME A FREE MEMBER

WWW.DTSTUDYCLUB.COM

NSK



Surgic Pro⁺

The Professional's Choice

Power, Safety & Accuracy, No compromise

NSK Surgic Pro is the 5th generation of NSK surgical micromotor systems. Since the creation of dental implantology, NSK has continued to develop new more advanced Specialist micromotors to meet the evolving needs of Specialist Clinicians. Designed and produced without compromise in terms of reliability, durability, torque accuracy and power availability.

NSK Surgic Pro is a micromotor system that Specialist Clinicians can confidently and safely rely on.

- Powerful torque (up to 80Ncm)
- Wide speed range
- Lightest and smallest micromotor
- LED illumination (over 32,000LUX)
- Excellent durability and reliability
- Fully autoclavable and thermo-disinfectable

